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WELKOM
Onlangs meldde U zich aan als
Steunlid van onze stichting.
Hartelijk welkom. Een handje vol
enthousiastelingen begon begin dit
ja... met een voorlichtingsavond. Een
en ander is nu uitgegroeid tot een
volwaardige stichting met hon-
derden steunleden.
Middels deze nieuwsbrief brengen we
U op de hoogte van de ont-
wikkelingen met betrekking tot de
plannen die de provincie heeft om in
Midden-Limburg een afvalverbran-
der te bouwen.
Tevens trachten wij in deze
nieuwsbrief antwoord te geven op
veel gehoorde vragen.

WANNEER BEGINT
DE INSPRAAK ?
Na de zomer start de provincie met
deMnspraak. Wanneer precies is nog

bekend gemaakt. Tijdens de
inspraaktermijn die twee maanden
zal duren zijn mondelinge en
schriftelijke reacties mogelijk.
Natuurlijk is het belangrijk straks zo
veel mogelijk handtekeningen op te
sturen. Maar nog beter is het als U
zelf een briefje schrijft met daarin
Uw visie over de afvalverbrander.

PREVENTIE EN
HERGEBRUIK EERSTE
PRIORITEIT?
De provincie schrijft: "Zelfs met
grote inspanningen op het gebied van
preventie en hergebruik zal er "
Welke inspanningen bedoelt de
provincie? Terwijl preventie en
hergebruik de hoogste prioriteit
hebben, komen er wat dat betreft
vrijwel geen plannen uit de pro-
vinciale denktank. Schandelijk is
dat er in sommige provincies al 90%
van het groente-, fruit- en tuinafval
gescheiden wordt op-gehaald en
verwerkt, terwijl in Limburg dit
percentage slechts 3% is.

ONZE HUISARTSEN
ZIJN OOK TEGEN!
Alle huisartsen van Beesel, Reuver
en Offenbeek en ook dokter Crasborn
zijn steunlid van onze stichting. De
stellingname van onze huisartsen
geeft wel duidelijk aan, dat er nogal
wat vraagtekens te zetten zijn, als
het gaat om de gezondheidsaspecten
van een grootschalige afvalverbran-
der. Niet alleen de huisartsen
steunen de actie; ook fysio-
therapeuten, tandartsen en de
dierenarts zijn bezorgd en hebben
zich als steunlid aangemeld.

GEMEENTE BEESEL TEGEN
AFVALVERBRANDER!
De gemeente Beesel heeft in juni het
standpunt ingenomen dat alles in het
werk gesteld moet worden om
afvalverbranding te voorkomen, dan
wel zoveel mogelijk te beperken.
De gemeente zal de milieu-effect-
rapportage aan de hand van de
richtlijnen nauwkeurig beoordelen
met het oog op milieu en
gezondheidsbelangen, en samen met
andere gemeenten bezwaar maken bij
de provincie.

MAASBRACHT OF
BUGGENUM?
De provincie doet het voorkomen
alsof er alleen nog maar gekozen kan
worden uit de bouw van de
afvalverbrander in Buggenum of de
bouw van de afvalverbrander in
Maasbracht. Daarbij gaat de
voorkeur van de provincie uit naar
Maasbracht, maar blijft ook de
mogelijkheid van Buggenum nog open
Het is waar, dat de provincie in 1990
al heeft gekozen voor het principe
afvalverbranding zonder aan te geven
hoeveel. Maar dat hoeft
natuurlijk niet te betekenen dat zo'n
besluit ten alle tijden moet worden
uitgevoerd. Er is immers veel bekend
geworden over de gezondheids-
gevolgen van afvalverbranding. Ook
zijn alternatieve methoden
beter uitgewerkt. Wij willen juist die
verouderde keuze ter discussie
stellen.
Niet Maasbracht of Buggenum, maar
verbranden of vergisten is voor ons de
vraag.
En natuurlijk afval vermijden en
scheiden aan de bron.
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ALTERNATIEVEN
Er zijn natuurlijk alternatieven voor
afvalverbranding. We noemen er
enkele:
- Beter en meer scheiden
De huishoudens moeten worden
gestimuleerd minder afval in de zak
te deponeren. Wat in de zak zit
wordt verbrand. De industrie moet
worden gestimuleerd dusdanige
verpakkingen te gebruiken dat deze
niet in de zak verdwijnen. Geen
k u n s t s t o f m a a r g las ,
statiegeldverpakkingen en geen
onnodige verpakkingen.
- Vergisten
Een zeer veel belovende nieuwe
ontwikkeling is de vergisting in
combinatie met scheiding. In
Frankrijk en Denemarken zijn er
uitstekende ervaringen mee en in
Zuid-Holland wordt op grote schaal
naar dit alternatief gegrepen.
Welke zijn de voordelen van zulke
scheidings-vergistingsinstallaties
boven afvalverbranders:
1. goedkoper in bouw en exploitatie;
2. in kleinere eenheden en dus
dichter bij afvalbronnen te bouwen,
dus met minder belasting voor de
infrastructuur en goedkoper en
milieuvriendelijker wat betreft het
transport;
3. er is geen uitstoot van dioxines,
zware metalen en andere giftige
stoffen;
4. je blijft niet zitten met een zwaar
chemisch vervuild restprodukt dat
leidt tot gevaren bij storing;
5. het levert een netto energiewinst,
groter dan bij afvalverbranding;
6. er wordt minder stikstofdioxiden
geproduceerd.

ONBEWEZEN TECHNIEK?
De provincie Limburg zegt dat de
vergistingstechniek een onbewezen
techniek is en gaat daar verder niet
op in. In Frankrijk en Denemarken
wordt deze techniek al toegepast.
En in Zuid-Holland is de planning
van een vergistingsinstallatie in een
vergevorderd stadium. Daar heeft
men plannen voor de bouw van een
verbrandingsoven laten schieten
alhoewel er al miljoenen waren
geïnvesteerd in de voorbereidingen.
Stapte men daar soms over op een
onbewezen techniek? U gelooft het
toch zelf niet?

DIE OVEN STAAT ER
TOCH AL?
Dat horen we van sommige inwoners
die dan wijzen naar de grote moderne
installatie die vlak naast de PLEM-
centrale in Buggenum is gebouwd. Dit
is evenwel niet de afval-verbrander,
maar een kolenver-gasser.

NUYTENS LEIDT INFO-
AVONDEN
De info-avonden over de afvalver-
brander die de provincie organiseert
worden geleid door onze oud-
burgemeester Constant Nuytens.
Op de info-avond in Roermond bleek
dat er nog geen meetgegevens van de
dioxine-uitstoot bekend zijn van
installaties die moeten voldoen aan
de laatste normen.
Momenteel baseert men zich nog op
beloften van fabrikanten.
Op de info-avond kon men schrif-
telijk vragen stellen.

OPHALERS GEVRAAGD
Het ligt in onze bedoeling om, zodra
de inspraakprocedure begint, huis-
aan-huis kaarten te verspreiden die
gebruikt kunnen worden om Uw
ongenoegen kenbaar te maken. Wij
willen deze kaarten ook weer huis-
aan-huis ophalen. Mogen wij op Uw
medewerking rekenen, als wij straks
bij U aankloppen met de vraag: Wilt
U bij U in de buurt ophalen?

NIEUWE AFFICHES
VERKRIJGBAAR
Hangt Uw affiche al erg lang, en is
het al vergeeld door de zon? Geen
nood. Bij ons secretariaat kunt U een
nieuw affiche krijgen.

WIST U DAT?
* Het verbranden van de inhoud van
Uw vuilniszak ongeveer f 2,40 gaat
kosten?
*De kosten van de zak zelf, het
ophalen en het transport daar nog
eens bij komen?
*Eenderde van het afval dat de oven
in gaat niet brandt?
*De afvalverbranders steeds op
volle capaciteit moet draaien omdat
anders het verbranden te duur
wordt?
* De uitstoot van dioxines bij een
afvalverbrander slechts 2 keer per
jaar gemeten worden?
*Zes kleinere vergistingsinstallaties
nog steeds veel goedkoper zijn dan
een grote afvalverbrander?
*Dat onze stichting al meer dan 300
steunleden heeft?
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